
                            
SKOLEBESTYRELSEN 

Fællesskolen Bevtoft - Over Jerstal 

 

Skolebestyrelsesmøde den 10. december kl. 19.00-21.00 

 
 Over Jerstal. 

 
     

Referat. 

 
Fraværende: Lisbeth, Anette og Mona 
 

 

1. Godkendelse af referat. 

Godkendt 

 
 

2. Drøftelse af tema: Fravalg af skolen – kan vi være nysgerrige? 
- Kort oplæg 
- Hvad ligger til grund for fravalg af skolen hele vejen op? 
- Hvad får forældre uden for distriktet til at vælge skolen til? 
- Kan vi formalisere en afdækning af fravalg? 
- Er der brug for mere oplysning omkring skolen og i givet fald hvad? 

Vi vil bla. have fokus på: 

Den gode fortælling samt profilering af denne. 
Skal vi have Åbent hus for eventuelle kommende elever/forældre? 

Hvordan vi får skiftet mellem universerne i Bevtoft til at blive “ufarlig” 
Forsøge at indsamle information om, hvorfor forældrene har valgt andre skoler. 

 

 
 

3. Drøftelse af møde med Udvalget for Børn og Familie. 
- Skal vi bede om et møde med det politiske udvalg og hvad ønsker vi i givet 
   fald at drøfte med udvalget? 

Vi vil gerne mødes og bla drøfte vores arbejde med Børnecenteret. 

 
4. Orientering om status på budgettet pr. 30.11.20. 

- Kort orientering om status 
- Orientering om Corona udgifter samt kompensation. 

Orienteret. Vi er blevet kompenseret med ca. 60% 

 
 

5. Orientering 
- Skolestart 2021 

Bliver afholdt fysisk den 6/1 januar med kraftige Corona restritioner  
           - Nyt fra UBF 

Forslag: Skoler med under 134 elever vil blive kompenseret i en treårig periode 

 
 

6. Eventuelt 

Næste møde bliver tirsdag den 26/1-2021 

 
 

 
Vi slutter med lidt smørrebrød samt et glas vin, øl eller vand. 
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Mvh. Kirsten Hjort Kloster, Lisbeth Søkilde, Martin Ottsen og Susanne Rex Jensen 

 

 

 
 


